
Referat 2016 
 
REFERAT 
Generalforsamling afholdt 2. februar 2016 4. februar 2016 
Sted: Strandby Forsamlingshus. 
Til: Medlemmerne Fra: HB 
Deltagere: 
� Der var mødt 25 personer 
Dagsorden: 
� I henhold til vedtægterne 
1. Valg af dirigent 
Lars Bernt Hansen blev valgt og kunne konstatere, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet og 
var beslutningsdygtig. 
2. Formandens Beretning 
Formanden Thorvald Mathisen afgav beretning og kunne meddele, at der var holdt 7 bestyrelses-
møder, og det første blev holdt hos det nyvalgte oldermandspar Jakob og Charlotte Bernt Fausbøll 
den 18. februar 2015, hvor der var en del, der skulle behandles såsom planlægning af spiseaftener 
og andre arrangementer, hvem og hvornår de enkelte medlemmer skal passe Forsamlingshuset, 
fordeling af opkrævningsruter, samt udarbejdelse af den årlige folder. 
Der har været afholdt 8 arrangementer i forsamlingshuset i form af de sædvanlige spiseaftener, 
men der er også prøvet nye tiltag, såsom nytårskur. Der har været i alt 341 deltagere, hvilket sva-
rer til et gennemsnit på 43 pr. arrangement. 
� Fredag den 13. marts 2015. Spiseaften. 
� Fredag den 22. maj. Spiseaften. 
� Torsdag den 2. juli 2015: Konetur, som altid falder på den 1. torsdag i juli måned. Samtidig 
afholdtes for mændene – for 4. gang - oldermandsgilde med 22 deltagere. 
� Fredag den 4. september 2015. Spiseaften med 3 retter og høstsange med musikledsagel-se. 52 
voksne og 6 børn deltog. 
� Søndag den 25. oktober 2015: Søndagskaffe/kagebord med hjemmebagt kage og med 31 
deltagere. 
� Fredag den 27. november 2015: Spiseaften med julemenu og tænding af juletræet. Der var 67 
voksne og 12 børn, der deltog. 
� Søndag den 10. januar 2016. Nytårskur med champagne og kanapeer med foretræde for 
”Dronningen” med 34 deltagere. 
� Onsdag den 2. februar 2016 Generalforsamling. 
� Medlemsantallet er faldet lidt i forhold til sidste år, nemlig til 88. altså et fald på 6 i henhold til 
regnskabet, hvor opgørelsen angiver et medlemstal på 94 i 2014 og ikke 91, som angivet i 
referatet for sidste generalforsamling. 
� 30 udlejninger af huset, hvilket er det samme som sidste år. 
Herefter spurgte dirigenten, om der var spørgsmål eller kommentarer til formandens beretning. 
Det blev drøftet om koneturen skal nævnes i Forsamlingshusets folder, da koneturen ikke bliver 
gennemført i Forsamlingshusets regi. Generalforsamlingen besluttede, at det var en god service-
oplysning og reminder, at have koneturen stående i Forsamlingshusets oversigt over arrangemen-
ter, så det skal fortsætte. 



Per Jacobsen spurgte, om der var planer for projekter til gennemførelse i Forsamlingshuset. For-
manden henviste til, at det er den nye bestyrelse, der skal tage stilling til det, men han nævnte, at 
det vi kan søge tilskud til i Kommunen, skal have med energibesparende foranstaltninger at gøre, 
og det blev nævnt, at man kan overveje at isolere skunken på 1. sal, idet der er kommet nye vin-
duer samt hulmursisolering i husets stueetage tidligere. 
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Carsten Due Jensen spurgte til om det kunne betale sig, da lejerne jo betaler for strømmen. Hertil 
blev nævnt, at huset altid kun har stået med en smule varme på i salen, og at der altid har været 
meget koldt i køkkenet og forgangen, hvor der så opstår kondens på tallerkener og glas, når man 
åbner skabet hertil. Det giver endvidere kondens i køkkenet, og der er risiko for skimmelsvamp. 
Derfor har bestyrelsen valgt også at have en smule varme i køkkenet her på det sidste, og det gi-
ver virkelig en forskel. Den ny bestyrelse vil arbejde videre med dette. 
Herudover var der ikke kommentarer, og beretningen blev enstemmigt godkendt. 
3. Aflæggelse af regnskab til godkendelse 
Kassereren Jørn Strand Nielsen gennemgik regnskabet, som var omdelt og endvidere blev det 
gennemgået på PC projektoren. Kassereren forklarede tydeligt, at det kunne se ud som om at året 
havde været dårligt, men det har noget med tidsforskydningen mellem tilskud og udgift at gøre, 
så-ledes at hvis tilskuddet figurerer på årsregnskabet året før ser dette regnskab fantastisk ud, og 
når så udgiften kommer til at figurere på næste årsregnskab, ser det knap så godt ud. 
Thorvald Mathiesen benyttede lejligheden til at forklare at det prioritetslån, der fremgår, blev 
stiftet, da der i sin tid blev bygget toilet til det eksisterende forsamlingshus. 
Gennemgangen gav ikke anledning til spørgsmål og regnskabet blev enstemmigt godkendt. 
4. Fastsættelse af kontingent for 2016. 
Bestyrelsen foreslår uændret kontingent, hvilket blev godkendt, således at husstandskontingentet 
fortsat er kr. 300 og pensionister kr.100. 
Kassereren opfordrede til, at vi skulle prøve at få nogle flere medlemmer for at forbedre Forsam-
lingshusets økonomi. 
5. Behandling af indkomne forslag 
Da der ikke var indkommet forslag, var der intet at behandle. 
6. Valg af 2 medlemmer til bestyrelsen samt 1 suppleant 
Som oldermand afgår Charlotte og Jakob Bernt Fausbøll, og efter tur indtræder Marianne Schlie og 
Frank Olsen, Strædet 1. 
Som bestyrelsesmedlemmer afgår efter tur Thorvald Mathiesen og Birgit Svendstrup, som ikke 
modtager genvalg. 
Som nye bestyrelsesmedlemmer foreslog bestyrelsen Inge og Jens Damsbo, samt Karin Askholm 
og Erling Møller, som var villige til at blive indvalgt i bestyrelsen. (Karin og Erling var ikke til stede 
på generalforsamlingen, men havde tidligere givet tilsagn). 
Da der ikke var andre kandidater, blev de opstillede valgt med akklamation. 
Som suppleant afgår Anne Grete og Steen Nielsen, som blev genvalgt med akklamation, da der 
ikke var andre, der ønskede at træde ind. 
7. Valg af revisor og revisorsuppleant 
Som revisor afgår efter tur Jens Damsbo, som nu er indvalgt i bestyrelsen og derfor ikke kan mod-
tage genvalg til denne post. Dirigenten foreslog Thorvald Mathiesen, som blev valgt med akklama-
tion. 



Som revisorsuppleant afgår Jonna Vestergaard Dam, og da ingen andre ønskede at stille op, blev 
denne genvalgt med akklamation. 
8. Eventuelt 
Der blev stillet forslag om, at den nye bestyrelse arbejder videre med, at isolering af 1. salen for-
bedres, hvilket vil forbedre driften af Forsamlingshuset på længere sigt. 
Anne Grete Nielsen foreslog, at der blev indkøbt nogle hynder til stolene. 
Forsamlingen gav udtryk for, at det er en skam, at Thorvald Mathiesen træder ud af bestyrelsen, 
og dirigenten udtrykte på forsamlingens vegne en stor tak til Thorvald Mathiesen for det store ar-
bejde han igennem mange år har lagt i bestyrelsen og tillige til Birgit Svendstrup for sin funktion 
som næstformand. 
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Da der ikke var flere der ønskede ordet, takkede dirigenten for god ro og orden, og gav ordet til 
formanden for en afsluttende bemærkning. 
Formanden takkede bestyrelsen for et godt og engageret samarbejde i det forløbne år og han ret-
tede en særlig tak til 
� Jakob og Charlotte Bernt Fausbøll for bestyrelsesarbejdet som oldermandspar, 
� Birgit Svendstrup, som nu har siddet i bestyrelsen i 6 år, 
� Ulla Tinning for det store arbejde med at passe Forsamlingshusets telefon, modtage bestil-linger 
omkring udlejning osv., 
� Gerner Høffer for at hjælpe med at vedligeholde hjemmesiden, 
� Bagegruppen for altid velvilligt at stille op til bagning og levere fantastiske kager, 
� Arbejdsgrupperne, eksempelvis udendørsgruppen, (Peter Foged) der for nylig har lagt en tagsten 
på plads i øverste række ved rygningen. 
Afslutningsvis mindede han om, at næste spiseaften er fredag den 11. marts 2016, og som det 
sidste takkede han dirigenten for veludført arbejde og bød de nye bestyrelsesmedlemmer velkom-
men samt ønskede den nye bestyrelse et godt arbejdsår. 
Efter bespisningen og medens kaffen blev serveret blev der vist en film om udviklingen på landet 
her på Fyn i perioden fra 1945 til 1961, og der var en del klip fra Strandby og Haarby, og det var 
helt tydeligt, at mange blandt de deltagende genkendte en række personer, der var med på 
filmen. 
Referat Hans Barholt 
 
 
 
Referat 2015 
REFERAT 
Generalforsamling afholdt 5. februar 2015 8. februar 2015 
Sted: Strandby Forsamlingshus. 
Til: Medlemmerne Fra: HB 
 
Deltagere: 
• Der var mødt 21 personer 
Dagsorden: 
• I henhold til vedtægterne 
1. Valg af dirigent 



Hans Barholt blev valgt og kunne konstatere at generalforsamlingen var lovligt indvarslet og var 
be-slutningsdygtig. 
2. Formandens Beretning 
Formanden Thorvald Mathisen afgav beretning og kunne meddele, at der var holdt 7 bestyrelses-
møder, og det første blev holdt hos det nyvalgte oldermandspar Liselotte og Jörg Leitner den 27. 
februar 2014, hvor der var en del, der skulle behandles såsom planlægning af spiseaftener og 
andre arrangementer samt udarbejdelse af den årlige folder mv. 
• 12. marts 2014: Spiseaften, hvor der blev serveret tarteletter og med 50 deltagere. 
• 25. april 2014: Ølsmagning. 
• 23. maj 2014: Spiseaften med 40 deltagere. 
• 4. juli 2014: Konetur. Samtidig afholdtes oldermandsgilde – nu for 3. gang - med 24 deltage-re 
med menu tapas, som var tilberedt af Christian Bøg Jørgensen og Brian Skræp. 
• 21. august 2014: Spiseaften med 50 deltagere. 
• 26. september 2014 Høstfest var planlagt, men måtte desværre aflyses på grund af for få 
tilmeldinger. 
• 6. september 2014: Strandbys Fristelser og Kræmmermarked. Der havde været omkring 80 
besøgende. 
• 25. – 26. oktober 2014: Kunstudstilling, hvor en række lokale kunstnere udstillede. Der hav-de 
været 83 besøgende. 
• 28. november 2014: Spiseaften med julemenu og tænding af juletræet. Der var 69 voksne og 14 
børn, der deltog. Det nye legerum på 1. sal blev indviet ved denne lejlighed. 
• 25. januar 2015: Søndagskaffe med hjemmebagt kage i store mængder. Bestyrelsen var udklædt 
i gammeldags festtøj. Der var 40 deltagere. 
• Forsamlingshuset har i det forløbne år fået installeret en varmepumpe, nye køleskabe og fået 
nye toiletter samt pissoir, og der har været givet tilskud til dette arbejde fra Kommunen med 
begrundelse i energibesparende foranstaltninger. Udgiften har været omkring kr. 34.000 inkl. 
moms, og tilskuddet fra Kommunen har været af størrelsesordenen halvdelen af udgiften. 
• Medlemsantallet er steget lidt i forhold til sidste år, nemlig til 91, altså en stigning på 10. 
• 27 udlejninger af huset og 2 udlejninger af 1. sal, altså en svag stigning i forhold til sidste år. 
Herefter spurgte dirigenten, om der var spørgsmål eller kommentarer til formandens beretning. 
Formanden efterlyste forklaringer på, hvorfor det ikke går med høstfest, når det for 2 år siden gik 
fint, efter at man også der året før havde måttet aflyse. De deltagende mente, at tiden var løbet 
fra høstfester, og nogle mente, at det måske var for dyrt. 
Jens Damsbo foreslog, at man kunne arrangere en høstspiseaften med lidt musikledsagelse, og 
hvor der kunne synges høstsange til en lidt forhøjet pris i forhold til de almindelige spiseaftener. 
Det syntes forsamlingen var en god ide. 
Herudover var der ikke kommentarer, og beretningen blev enstemmigt godkendt. 
3. Aflæggelse af regnskab til godkendelse 
Kassereren Christian Bøg Jørgensen gennemgik regnskabet, som var omdelt. Gennemgangen gav 
ikke anledning til spørgsmål og regnskabet blev enstemmigt godkendt. 
4. Fastsættelse af kontingent for 2014. 
Bestyrelsen foreslår uændret kontingent, hvilket blev godkendt, således at husstandskontingentet 
fortsat er kr. 300 og pensionister kr.100. 
5. Behandling af indkomne forslag 
Da der ikke var indkommet forslag, var der intet at behandle. 



6. Valg af 2 medlemmer til bestyrelsen samt 1 suppleant 
Som oldermand afgår Liselotte og Jörg Leitner, og efter tur indtræder Charlotte og Jakob Bernt 
Fausbøll. 
Som bestyrelsesmedlemmer afgår efter tur Lene og Christian Bøg Jørgensen, som ikke modtager 
genvalg samt Silja og Hans Barholt, som modtager genvalg. 
Som nye bestyrelsesmedlemmer foreslog bestyrelsen Merete og Jørn Strand Nielsen, som var vil-
lige til at blive indvalgt i bestyrelsen. 
Da der ikke var andre kandidater, blev de opstillede valgt med akklamation. 
Som suppleant afgår Elsebeth og Lars Bernt Hansen, og disse ønskede ikke genvalg, men foreslog 
det afgåede bestyrelsespar Lene og Christian Bøg Jørgensen at opstille til denne post, hvilket de 
indvilligede i, og da der ikke var andre kandidater, blev de valgt med akklamation. 
7. Valg af revisor og revisorsuppleant 
Som revisor afgår Steen Tinning, og da ingen andre ønskede at stille op, blev denne genvalgt med 
akklamation. 
Som revisorsuppleant afgår efter tur Dorthe Nielsen, og også denne blev genvalgt med akklamati-
on. 
8. Eventuelt 
Peter Foged mente, at der trængte til at blive strammet op på den udvendige vedligeholdelse, 
hvil-ket der var generel enighed om, og det gav anledning til en generel drøftelse af 
arbejdsgrupperne i Strandby Forsamlingshus. Bestyrelsen har allerede arbejdet med en revision af 
disse lister, og vil i nærmeste fremtid fremlægge dem på en spiseaften. 
Vinduespudsergruppen er jo nedlagt, efter at der er blevet tilknyttet professionelle 
vinduespudsere til forsamlingshuset, og nogle af de på denne liste stående personer ville gerne 
flyttes over i andre grupper, eksempelvis ønsker Ulla Due Jensen at komme på bagelisten. 
Silja Barholt spurgte forsamlingen om, hvordan den var tilfreds med SMS ordningen, og alle ytrede 
ønske om, at den skal fortsætte. 
Da der ikke var flere der ønskede ordet, takkede dirigenten for god ro og orden, og gav ordet til 
formanden for en afsluttende bemærkning. 
Formanden takkede bestyrelsen for et godt og engageret samarbejde. 
Endvidere takkede han Lene og Christian Bøg Jørgensen for et godt og behageligt samarbejde 
igennem 2 valgperioder, samt det afgående oldermandspar for deres indsats i bestyrelsen og bød 
velkommen til det nye oldermandspar Charlotte og Jakob Bernt Fausbøll, Grave Banke 2, samt til 
det nye bestyrelsespar Merete og Jørn Strand Nielsen, Nellemosevej 3. 
Afslutningsvis takkede Thorvald Mathisen Gerner Høffer for bistand til hjemmesiden, Ulla Tinning 
for sit arbejde med udlejning af forsamlingshuset, bagegruppen for en fantastisk indsats i det for-
løbne år, samt bønderne i Strandby for donation af grøntsager til Strandbys Fristelser. 
Til allersidst ønskede han den nye bestyrelse et godt arbejdsår. 
 
Referat Hans Barholt 
 
 
 
Referat 2014 
Generalforsamling afholdt 5. februar 2014 
Sted: Strandby Forsamlingshus. 



Til: Medlemmerne Fra: HB 
 
Deltagere: 
⦁ Der var mødt 36 personer 
Dagsorden: 
⦁ I henhold til vedtægterne 
 
1. Valg af dirigent 
Hans Barholt blev valgt og kunne konstatere at generalforsamlingen var lovligt indvarslet og var 
beslutningsdygtig. 
 
2. Formandens Beretning 
Formanden Thorvald Mathisen afgav beretning og kunne meddele, at der var holdt 7 
bestyrelsesmøder og det første blev holdt hos det nyvalgte oldermandspar Yrsa og Orla Nielsen 
den 20. februar 2013, hvor der var en del der skulle behandles såsom planlægning af spiseaftener 
og andre arrangementer samt lakering af gulv mv. 
⦁ 14. marts 2013: Spiseaften med 30 deltagere 
⦁ 11. maj 2013: Kræmmermarked med 6 udstillere 
⦁ 31. maj 2013: Spiseaften med 40 deltagere 
⦁ 4. juli 2013: Konetur. Samtidig afholdtes oldermandsgilde med 24 deltagere med menu grat. 
muslinger, gule ærter, nøddekage og lagkage. 
⦁ 22. august 2013: Spiseaften med 40 deltagere 
⦁ 27. september 2013 Høstfest, hvor 40 personer deltog. Det blev fremhævet at discjockeyen var 
god til at tilpasse musikken til stemningen, og bestyrelsen oplevede, at der var stor tilfredshed 
med arrangementet. 
⦁ 26.-27. oktober 2013: Kunstudstilling med 65 besøgende. 
⦁ 29. november 2013: Spiseaften med julemenu og tænding af juletræet. 50 deltagere 
⦁ Hulmursisolering samt etablering af udsugning i køkken har forbedret indeklimaet, og der har 
været givet tilskud til dette arbejde fra Kommunen. 
⦁ Biografreklame designet af Lene og Christian Bøg Jørgensen er lige blevet søsat. 
⦁ BBR registeret er rettet, så oplysningerne om forsamlingshuset er mere korrekte. 
⦁ Medlemsantallet er stort det samme som sidste år, nemlig 93, men der er kun 81, der har betalt 
medlemskontingent i 2013. Formanden mente at dette skyldes glemsomhed i disse tider, hvor folk 
ikke har kontanter og normalt ordner alt på netbank. 
⦁ 25 udlejninger har der været i år, (hvilket er 25 % mere end sidste år) 
. 
3. Aflæggelse af regnskab til godkendelse 
⦁ Da kassereren Christian Bøg Jørgensen var på tjenesterejse til Finland aflagde Lene Bøg 
Jørgensen regnskabet, som var omdelt. Det springer i øjnene, at der er et stort overskud i år, men 
det skyldes blandt andet, at der er en forskydning imellem udgifter og indbetalinger, således at 
udgiften for nye vinduer for eksempel figurerede i regnskabet sidste år, men tilskuddet fra 
kommunen først er indbetalt i år. 
⦁ Så har der været flere udlejninger i år både af huset og service. 



⦁ Til regnskabet var der spørgsmål fra Gerner Høffer om hvorvidt bestyrelsen vil forfølge de 
manglende kontingentindbetalinger og svaret var klart ja. Det må i hvert fald undersøges om der 
er tale om forglemmelse, eller man reelt ønsker at blive udmeldt. 
⦁ Thorvald Mathisen gjorde opmærksom på regnskabets side 2, hvoraf fremgår, at lånet, der 
stammer fra toiletbygningen, er hastigt på vej ned og husets aktier er steget. 
 
4. Fastsættelse af kontingent for 2014. 
Bestyrelsen foreslår uændret kontingent, hvilket blev godkendt, således at husstandskontingentet 
fortsat er kr. 300 og pensionister kr.100 
. 
5. Behandling af indkomne forslag 
Da der ikke var indkommet forslag, var der intet at behandle. 
 
6. Valg til bestyrelsen 
Som oldermand afgår Yrsa og Orla Nielsen og efter tur skulle Jørgen Hansen indtræde, men denne 
ønskede - med begrundelse i at han nu var 70 år - ikke at deltage i bestyrelsesarbejdet. Således 
indtræder som oldermandspar Jörg og Liselotte Leitner. 
Som bestyrelsesmedlemmer afgår efter tur Birgit Svendstrup og Thorvald Mathisen. 
Begge blev genvalgt med akklamation. 
Som suppleant afgår efter tur Anne Grethe og Steen Nielsen. 
Genvalgt med akklamation. 
 
7. Valg af revisor og revisorsuppleant 
Som revisor afgår Jens Damsbo, og da ingen andre ønskede at stille op, blev denne genvalgt med 
akklamation. 
Som revisorsuppleant afgår efter tur Jonna Vestergård, og også denne blev genvalgt med 
akklamation. 
 
8. Eventuelt 
Hans Barholt gjorde opmærksom på, at vedtægter normalt er udformet sådan, at 
vedtægtsændringer ikke kan gennemføres på en ordinær generalforsamling, hvor indkomne 
forslag ikke skal være rundsendt til medlemmerne i forvejen, men først bliver offentliggjort på 
selve generalforsamlingen. Vedtægtsændringer kan endog gennemføres selv om der kun er få til 
stede på generalforsamlingen med almindeligt flertal. 
Søren Friis gav udtryk for, at han godt kunne se pointen, men at der aldrig havde været problemer 
af den slags, og endelig havde man mulighed for at lægge indkomne forslag ud på hjemmesiden. 
Hans Barholt vil overveje at tage spørgsmålet op i det kommende bestyrelsesarbejde. 
Hans Barholt forespurgte i forsamlingen, om man ville synes om at opgive sin e-mailadresse ved 
den kommende kontingentopkrævning, idet det kunne være praktisk at kunne rundsende 
reminder om forsamlingshusets arrangementer, og det gav forsamlingen positivt udtryk for - eller 
måske via SMS-service, blev det foreslået. 
Elsebeth Hansen foreslog, at der kunne overvejes opsat legeredskaber omme i krogen ved 
parkeringspladsen for at trække børnene væk fra vejen, og det var der generelt positiv stemning 
for, men forslag om opsætning af fodboldmål, mente forsamlingen ikke var nogen god ide blandt 
parkerede biler. 



Silja Barholt mindede om, at bestyrelsen i det forgangne år havde ændret udlejningsproceduren 
for forsamlingshuset, idet rengøring fremover er inkluderet i prisen for leje, og lejeprisen derfor er 
sat op med kr. 500. (Lejekontrakter, der allerede er indgået efter den gamle ordning, vil blive 
gennemført efter den gamle ordning, såfremt det ikke er et ønske hos lejeren at slippe for 
rengøringen mod betaling). Rengøringen varetages fremover af Stine Petersen. 
Da der ikke var flere der ønskede ordet takkede dirigenten for god ro og orden og gav ordet til 
formanden for en afsluttende bemærkning. 
Formanden takkede bestyrelsen for et godt samarbejde og takkede for den villighed, der havde 
været til at påtage sig opgaver. 
Han takkede det afgående oldermandspar og bød velkommen til det nye Liselotte og Jörg Leitner, 
Grave Banke 3. Endvidere takkede Thorvald Mathisen Gerner Høffer for bistand til hjemmesiden 
samt Ulla Tinning for sit arbejde med udlejning af forsamlingshuset. 
 
Referat Silja og Hans Barholt 
 
 
 
Referat 2013 
Referat fra Generalforsamling Strandby Forsamlingshus 
6. februar 2013. 
 
31 personer fremmødt. 
 
Dagsorden ifølge vedtægterne. 
Lars Bernt Hansen blev valgt som dirigent, og kunne konstatere at generalforsamling var lovligt 
varslet. 
 
Formand Thorvald Mathiesen afgav beretning, der har været afholdt i alt 7 møder. Ved første 
møde var der en del der skulle arrangeres, der blev fundet kontaktpersoner til arbejdsgrupperne, 
uddeling af indkrævningsruter, hvem der skulle passe forsamlingshuset i de forskellige måneder. 
Af arrangementer har der i året løb været en spiseaften d. 14 marts hvor der var ca. 40 tilmeldte, 
spiseaften d. 30 maj hvor der var 60 tilmeldte. Konetur den første torsdag i juli, hvor der i år blev 
afholdt en mandeaften, 23 deltog. Det vil blive gentaget igen i år da alle var meget begejstret. 
Lørdag d. 11 aug. blev der for første gang afholdt et kræmmermarked som gav et pænt lille 
overskud til forsamlingshuset, også det vil blive gentaget. Samme aften blev der afholdt grillfest på 
parkeringspladsen, her deltog kun 18 personer, som selv havde medbragt mad. Vores Strandbyfest 
d. 6 oktober blev aflyst pga. for få tilmeldinger. Den 21 aug. blev der afholdt kunstudstilling, men 
der var sket en misforståelse mht. hvem der skulle annoncere så det skal der aftales klart og 
tydeligt næste gang, så derfor var der ikke mange besøgende denne dag. Den 23 nov. var der igen 
spiseaften hvor juletræet blev tændt, her var der 71 tilmeldte, hvoraf de 8 var børn. Der er i 2012 
blevet sat nye vinduer i det sidste ud mod vejen. Jørgen Drejer og Peter Foged takkes for stor 
indsats, da de har været tovholder i dette projekt og gjort et stort stykke arbejde. Vi får af 
kommunen refunderet det halve af prisen, tilskuddet modtager vi i regnskabsåret 2013. Der er ca. 
100 husstande der er medlemmer. I 2012 har huset kun været udlejet 20 gange, hvad der er noget 
mindre end sidste år. Thorvald takker bestyrelsen for godt samarbejde. 



 
Kontingent er i regnskabet stort set uændret, udlejning er 11.000,- kr. mindre end året før. Vi har 
haft godt overskud på vores arrangementer i forhold til 2011. et fornuftigt regnskab efter som vi 
har lavet investering i de sidste vinduer, når tilskuddet kommer retur. Regnskabet godkendes. 
 
Uændret kontingent, pr. husstand 300,-kr. pensionister 100,-kr. 
 
Ingen indkommende forslag. 
 
Som Oldermænd afgår Tonny og Dorthe, Yrsa og Orla indtræder efter tur. På valg er Lene og 
Christian som ønsker genvalg, Lars og Elsebeth er på valg men ønsker ikke genvalg, som nye 
medlemmer kommer Silja og Hans ind i bestyrelsen. Som suppleanter bliver det Elsebeth og Lars. 
 
Som revisor afgår Steen Tinning som ønsker genvalg. Som revisorsuppleant er Dorthe, som ønsker 
genvalg. 
 
Der kommer kommentar om at vi på vores skilt skal skrive mere tydeligt hvad der skal ske til vores 
arrangementer, ligeledes på vores hjemmeside. Der er ønske om en ”tartelet- aften”. Tiden er nok 
ikke længere til og kunne samle folk til en ”fest” i Strandby, så der er forslag om og afholde flere 
spiseaftener, det er noget bestyrelsen vil kigge på i 2013. Vores næste spiseaften d. 14 marts er 
rykket en dag frem pga. kogekonen, altså til onsdag d. 13 marts. Thorvald vil undersøge hvad vi i 
forsamlingshuset står registreret med som opvarmning i BBR, da der i 2013 kan fås et større 
tilskud til elopvarmning ( 0,54 øre pr. kwh) hos Energi Fyn. Der sendes arbejdsgruppelister rundt så 
folk kan skrive sig på eller hvis nogen vil slettes. Der opkræves 50,-kr. for alt inkl., der var desværre 
ikke købt sild, smør og karrysalat nok. Der var til 31 personer købt 4 spande sild, 4 pakker 
karrysalt, og 2 pakker smør. 
 
Næste møde: hos Yrsa og Orla, onsdag d. 20 februar kl. 19.30. 
 
 Referat skrevet af Dorthe Nielsen, d. 8 feb. 2013. 
 
 
 
Referat 2012 
Generalforsamling i Strandby Forsamlingshus 
8. februar 2012 
25 personer fremmødt. 
 
Dagsorden ifølge vedtægterne. 
Som dirigent valgtes Lars Bernt Hansen, som kunne konstatere, at generalforsamlingen varlovligt 
indvarslet. 
 
Thorvald Mathiesen, for hvem det var 1. år som formand i denne periode, berettede at der på 1. 
bestyrelsesmøde var mange ting at tage stilling til og planlægge. Bl.a. ny folder, arbejdsfordeling 
og arrangementer: 



Spiseaften 11.marts 49 voksne, 10 børn 
Grillaften 18. juni 
Spiseaften 23. august 33 voksne, 4 børn 
Strandbyfest 1. oktober 43 voksne 
Spiseaften 24. november - rigtig godt besøgt med 61 voksne og 11 børn  
 
17. september blev der isat nye vinduer. 
 
Desuden har der været 2 rengøringsdage – en i marts og en i september. 
 
Der har været afholdt 7 bestyrelsesmøder rundt om hos bestyrelsesmedlemmerne. 
 
Lone og Bent Danielsen er fratrådt på grund af sygdom og Elsebeth og Lars Hansen indtræder 
istedet. 
 
Arbejdsgrupperne fungerer godt og en tak blev rettet til alle, der har hjulpet til i årets løb og til 
Bestyrelsen. 
 
Regnskabet blev fremlagt af Christian Bøg Jørgensen, som også forklarede de enkelte konti. 
Dirigenten lagde op til debat omkring beretning og regnskab. Der var ros til bestyrelsen for det 
arbejde, der blev gjort og regnskabet blev enstemmig godkendt. Udlejning/reservationer ser godt 
nok ud. Forslag om afholdelse af ”markedsplads” med leje af Stand. 
 
Kontingent uændret for 2012. 
Dog forslag om en lille stigning for at få regnskabet til at balancere højere over 0, også hvis der 
bliver flere pensionister. Evt. ændring skal overvejes til næste år. 
 
Der var ikke indkommet forslag. 
 
Ingen forslag. 
Tak til afgået oldermand og velkommen til ny. 
Genvalg til Thorvald Mathisen. 
Genvalg til Birgit Svendstrup 
Genvalg til suppleanter Anne Grethe og Steen Nielsen. 
 
Genvalg til revisor Jens Damsbo 
Genvalg til revisorsuppleant Jonna Vestergaard Dam. 
 
Steen Foged fra arbejdsgruppen ”udendørs vedligeholdelse” ønsker at klippe lidt af hækken ind til 
Anna – Thorvald tager kontakt. 
 
Referat skrevet af Birgit Dreyer 
 
 
 



Referat 2011 
Generalforsamling i Strandby Forsamlingshus 
2. februar 2011 
Ca. 28 personer fremmødt. 
 
Dagsorden ifølge vedtægterne. 
Som dirigent valgtes Lars Bernt Hansen, som kunne konstatere, at generalforsamlingen var lovligt 
indvarslet. 
 
Søren Friis kunne berette at der ikke var for stor tilslutning til høstfesten, og han lage op til 
fornyelse af festen. Til cykelturen var der 17 deltager, og om aften var der ca. 30 personer. Men til 
spiseaften i november var der godt 80 personer. Nye beboer som flytter til Strandby bliver 
inviteres gratis til en spiseaften. Arbejdsgrupperne har fungeret godt i åres løb. Karen Jacobsen 
har i 9 år passet bogen med dem som vil leje huset og det har vi været meget glad for. Til slut 
rettede Søren en tak til alle, der har hjulpet til i årets løb og til bestyrelsen for dens arbejdsindsats. 
 
Søren Friis gennemgik regnskabet og gjorde rede for de enkelte konti, da kassereren var syg. 
Herefter lagde dirigenten op til debat omkring beretning og regnskab. Til slut blev regnskabet 
godkendt. 
 
Kontingent uændret for 2011. 
 
Der var ikke indkommende forslag. 
 
Christian og Lene Bøg Jørgensen, samt Lone og Bent Danielsen blev valgt til bestyrelsen. Som 
suppleanter valgtes og Elsebeth og Lars Hansen for 2 år. 
 
Som revisor valgtes Steen Tinning og som revisorsuppleanter valgtes Dorthe Nielsen. 
 
Karen Jacobsen takkede for gaven. Søren Friis takkede de afgående bestyrelsesmedlemmer. 
 
Thorvald Mathiesen 
 
 
 
Referat 2010 
Generalforsamling i Strandby Forsamlingshus 
3. februar 2010 
Ca. 40 personer fremmødt. 
 
Dagsorden ifølge vedtægterne. 
 
1. Som dirigent valgtes Lars Bernt Hansen, som kunne konstatere, at generalforsamlingen var 
lovligt indvarslet. 
 



2. Søren Friis indledte med at berette, at det har været op ad bakke mht. arrangementerne i 
forsamlingshuset i det forløbne år. Meget få deltog i høstfesten, og til cykelturen mødte kun 3 
pers. op ud over bestyrelsen – dog fik grillaftenen god tilslutning. Når der bliver efterlyst nye 
medlemmer til bestyrelsen melder ingen sig, så måske der skal findes nye måder at klare 
opgaverne på. Da der derimod altid er opbakning, hvis vi be`r om hjælp til konkrete opgaver, har 
bestyrelsen besluttet at foreslå oprettelse af nogle arbejdshold uden om bestyrelsen, men med en 
kontaktperson herfra tilknyttet. Søren efterlyste gode ideer til, hvordan man kan få flere 
udlejninger af huset, idet der har været nedgang i antallet dette år (10 stk.færre). Som noget 
forholdsvis nyt er der nu mulighed for at tilmelde sig arrangementer via e-mail. Af kommende 
opgaver blev nævnt, at der til foråret skal nye sternbrædder op, og at der er overvejelser i gang 
ang. solfangere til ventilation af huset. Til slut rettede Søren en tak til alle, der har hjulpet til i årets 
løb og til bestyrelsen for dens arbejdsindsats. 
 
3. Bjarne Brisson gennemgik regnskabet og gjorde rede for de enkelte konti. Herefter lagde 
dirigenten op til debat omkring beretning og regnskab. Mange tog del i den, og mange meninger 
og forslag kom frem, bl.a.: Tilkendegivelse af, at det er en god ide at lave arbejdsgrupper; 
cykelturene skal fortsætte, men måske en weekend eller 2 før. Ang. udlejning foreslås små 
annoncer i sportsbladene, der bliver omdelt, skilt i et af husets vinduer med oplysningerne fra 
hjemmesiden, biografreklame og reklamer på Brugsens og Netto´s opslagstavler. Ang. arbejdshold 
kan der gå en liste rundt til nogle af arrangementerne, man kan skrive sig på. I forb. m. stort 
vandspild foreslås en stophane, man kan lukke for, når der afregnes. Til slut blev regnskabet 
godkendt. 
 
4. Kontingent uændret for 2010. 
 
5. Ændring i vedtægter omkr. foreningens opløsning vedtaget. 
 
6. Birgit Svendstrup og Tina Hansen og Thorvald Mathiesen valgt til bestyrelsen. Som suppleanter 
valgtes Anne Grethe og Steen Nielsen for 2 år og Elsebeth og Lars Hansen for 1 år. 
 
7. Som revisor valgtes Jens Damsbo og som revisorsuppleanter valgtes Jonna Vestergaard Dam. 
 
8. I forbindelse med forslag om solvarme til ventilation af køkken og gang, blev der foreslået en 
udluftningskanal og bedre isolering som mulige alternativer. Husets "Tillykkekasse" blev efterlyst. 
Findes muligvis hos Bent Hammer. 
 
Elsebeth Hansen 
 
 
 
 
Referat 2009 
 
Generalforsamling i Strandby Forsamlingshus 
4. februar 2009. 



Ca. 30 pers. fremmødt. 
 
Som dirigent valgtes Lars Bernt Hansen. Han konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt 
indvarslet. 
 
Søren Friis kunne berette om et roligt år i huset med god tilslutning til arrangementerne, bortset 
fra, at en spiseaften i foråret måtte aflyses p. gr. a. for ringe tilslutning. Et nyt tiltag i år var et stort 
juletræ med lys på Strandbygårds hjørne ud til Strandgade, som blev tændt til spiseaftenen i 
november og var tændt hele december. Lyset stod Jørgen Hansen for, og Søren rettede en tak til 
ham. Der var også en tak til Karen Jacobsen for hendes arbejde med udlejningen, til Jørgen Dreyer 
for nye låger til skabene i gangen, og til Rosa og Mary for hjemmebagte småkager til spiseaften. 
Søren gav udtryk for, at det er dejligt med opbakning, men nævnte også, at opbakningen desværre 
ikke var stor, når der skulle findes nye medlemmer til bestyrelsen. Forsamlingshuset har købt 
domæne på internettet. Hjemmesiden har navnet ”www.strandby-forsamlingshus.dk. 
 
Forsamlingshuset har nu 90 medlemmer. Der var i år 39 udlejninger mod 32 i 2007, og 13 
serviceudlejninger mod 10 i 2007. Regnskabet blev godkendt. ( se bilag ). 
 
Kontingent uændret. 
 
Ændringerne blev vedtaget. 
 
Ulla Mack & Bjarne Brisson samt Karin Jacobsen & Søren Friis valgt til bestyrelsen. Som 
suppleanter valgtes Tina & Thorvald Mathiasen. 
 
Steen Tinning og Dorthe Nielsen blev genvalgt som revisor. 
Karen Jacobsen ønskede en mobiltelefon til brug i udlejningsjobbet. Søren havde én klar, som hun 
straks fik! Tak fra salen til bestyrelsen for deres arbejde, og fordi man altid føler sig godt modtaget 
i huset. 
 
 
 
 
Formandens klumme 
 
Året 2017 
 
Strøtanker om forsamlingshusets' fremtid ...    klik her 
 
  
 
Året 2015 
Det lokale samlingssted med dybe historiske rødder 
 



Strandby Forsamlingshus har som de fleste andre forsamlingshuse i Danmark en rod i 
landbefolkningens politiske rejsning imod Højre-regeringen i 1880’erne. Højre-regeringen forbød i 
1889 landbobefolkningen at anvende skoler som politisk samlings-sted, og derfor blev der de 
følgende år opført omkring 1.600-1.700 forsamlingshuse. 
 
Men Strandby Forsamlingshus har en anden, endnu dybere rod, nemlig det lokale bystævne. Frem 
til landboreformerne sidst i 1700-tallet, varetog bystævnet ledelsen af den fælles landbrugsdrift. 
Ejerne af de da 13 større gårde i landsbyen udgjorde dets faste medlemmer, de såkaldte bymænd. 
Den daglige ledelse blev varetaget af oldermanden, en post som årligt gik på tur mellem 
bymændene. 
 
Selvom landbo-reformerne medførte en privatisering og dermed individualisering af 
landbrugsdriften, var der fortsat i mange år anliggender, som det var mest praktisk at løse i 
fællesskab. Ikke mindst i Strandby, hvor landsbyens gårde ikke blev udflyttet. 
 
Siden 1950’erne har mekanisering og affolkning til byerne lidt efter lidt medført en afvikling af 
landbrugsdriften på de fleste af landsbyens gårde. Men en oldermand vælges fortsat blandt 
beboerne i de oprindelige bymænds gårde, og oldermanden har som sin sidste praktiske funktion 
stadig en fast plads i forsamlingshusets bestyrelse. 
 
Bystævnet holdt oprindelig sine møder udendørs på en kreds af sten anlagt midt i landsbyen, men 
da en kro blev opført i landsbyen i 1737, blev møderne henlagt til krostuen. Da kroens drift 
ophørte i midten af 1800-tallet, lod bystævnet anskaffe et gammelt hus ved gadekæret, som blev 
indrettet til forsamlingshus. Ved en juletræsfest i 1896 brændte dette hus ned, og bystævnet lod 
opføre et nyt forsamlingshus til indvielse i 1897. 
 
Opførelsen blev finansieret af 105 holdne mænd i landsbyen, herunder 73 hus/gårdmænd, som 
hver indskød 2 kroner per husstand samt 20 øre per skæppe hartkorn, hvorfor det nye hus i 
folkemunde kaldtes Hartkornhuset. 
 
Dette hus er fortsat Strandby’s forsamlingshus, men har i årenes løb gennemgået tre 
om/tilbygninger samt løbende renoveringer, så det nu fremstår som et moderne, velholdt 
forsamlingshus. Styrelsen af huset som forening blev formaliseret i 1989, hvor en stiftende 
generalforsamling godkendte dens vedtægter. 
 
Huset har i årenes løb bl.a. lagt lokale til gymnastik- og danseundervisning, husholdningskursus, 
oplæsning gennem et halvt århundrede, dilettantteater, koncert, foredrag, høstfest, 
fastelavnsfest, juletræsfest, fællesspisning samt udlejning til private. 
 
I dag er Strandby Forsamlingshus det eneste resterende samlingssted i landsbyen. Og selvom 
huset som sagt har meget dybe rødder, så er det blevet mere skrøbelige rødder, som til stadighed 
kræver omsorg af ”ildsjæle” og opbakning fra hele landsbyens befolkning, for ikke at visne. 
 
Der er på landsplan kun omkring 1.000 forsamlingshuse tilbage, så i Strandby er et forsamlingshus 
heller ikke længere nogen selvfølge. Man er naturligvis velkommen til at være medlem af 



forsamlingshuset alene med det formål at kunne få rabat ved leje af dets lokaler - og er uanset 
medlemskab eller ej - også altid velkommen til at deltage i forsamlingshusets arrangementer. 
 
Men når man betaler sit årlige kontingent eller entréen ved et arrangement, er det da en tanke 
værd, at man derved også bidrager til at holde liv i et lokalt fællesskab - det eneste resterende - og 
med århundreders rod i landsbyen. 
 
Thorvald Mathiesen og Jørn Strand Nielsen 
 
  
 
Året 2012 
Bystokken i Strandby 
I Strandby Forsamlingshus har vi en 224 år gammel bystok som opbevares i glasskabet. 
På den gamle bystok står der 1788 og stokken har indskåret navne på bymændene på hver side af 
stokken. 
På den ene side står der AAS, IIS, INS, HNS, RMS, HAS, IMS, HLS, LMS, TIS, ICS, På den anden side 
står der MCS, PPS, PCTS, IIS, 
PLS, HCS, NMS, MRS, IAS, RRS, NRS, HPS, NPS, A. 
Jeg har på nuværende tidspunkt ikke kunne finde ud af hvilken navne der gemmer sig bag 
bogstaverne, men det kan være at det findes på lokalarkivet. 
Det ser ud som om der er brækket et stykke af enden på bystokken og stokken har også været 
brækket midt over på et tidspunkt, men limet sammen igen. 
Bystokken i Strandby er inddelt i felter. Hver bymand har sit felt. Når den pågældende bymand har 
begået en forseelse, bliver der skåret en skjørre (et hak i stokken) ud for den pågældende 
bymands navn. Man kan se på stokken at der har været skåret adskillige gange i den 
En forseelse kunne være at bymanden kom for silde eller slet ikke mødte op når oldermanden 
kaldte bymændene sammen. 
Der blev også skåret en skjørre ud for dem, der ikke mødte op, når stokken skulle "klares", 
bymanden må så betale sin bøde, og et nyt regnskab kan begynde. Når man har "klaret" stokken 
har man snittet stregerne væk. Det ser ud til at alle har betalt deres bøde, så stokken i Strandby er 
"klaret" 
Det er dog sjældent, man skærer i stokken nu til dags. 
 
Husk! 
Det gælder om at holde øje med vores skilt nede midt i Strandby eller man kan gå ind på vores 
hjemmeside   www.strandby-forsamlingshus.dk" så kan man se hvad der sker af arrangementer i 
huset.  
 
Vi ses i forsamlingshuset 
Thorvald Mathiesen 
 
 
Året 2011 



Så er det igen tid til at opkræve kontingent til Strandby Forsamlingshus. Kontingentet er ikke 
reguleret de sidste par år, så vi i bestyrelsen håber I fortsat vil støtte op om forsamlingshuset, 
både med at være medlem og så deltage i husets arrangementer. Indtægterne fra kontingentet og 
udlejning af huset er et vigtigt fundament for husets forsatte drift.  
På generalforsamlingen i 2009 fremlagde bestyrelsen et forslag om at nedsætte nogle 
arbejdsgrupper, der skal stå for nogle af de praktiske gøremål. Forslaget fik stor opbakning, og der 
blev nedsat grupper til følgende områder: Bagning til arrangementer, udvendig vedligeholdelse af 
huset, vedligeholdelse af arealerne omkring huset og vinduespudsning. Til grupperne er der 
tilknyttet et medlem fra bestyrelsen som kontaktperson. Ordningen har nu fungeret i godt et år, 
og der er stor opbakning og det fungerer. Vi i bestyrelsen siger tak til alle som har givet en hånd 
med i grupperne. 
Bestyrelsen arbejder med flere ideer til hvad der skal ske med huset og med eventuelle nye 
arrangementer i huset. Vi kan godt løfte sløret lidt, vi håber på, at vi kan få nogle af de gamle 
vinduer udskiftet i løbet af året, og at vi måske kan få en udstilling op at stå. Så det gælder om at 
holde øje med vores skilt nede midt i Strandby. 
Bestyrelsen vil gerne reklamere lidt for vores hjemmeside. Adressen kan ses på folderens forside. 
På siden kan I ud over indholdet af denne folder finde bl.a. vedtægter, udlejningskontrakt og data 
på huset. Som noget nyt kan man også se, hvornår huset er udlejet og tilmelde sig arrangementer. 
Vi tilbyder desuden en service, hvor man får en reminder pr. mail i god tid før tilmeldingsfristen på 
vores arrangementer. 
Har I ris, ros, forslag eller ideer er I meget velkommen til at sende en mail til bestyrelsen. 
Til slut vil jeg bede Jer om at orientere bestyrelsen, hvis der kommer nye beboere til området. Vi 
vil så byde dem velkommen med en invitation til en spiseaften. 
På bestyrelsens vegne 
Thorvald Mathiesen 
 
 
Året 2010 
Det er igen tid til at opkræve kontingent til Strandby Forsamlingshus. Kontingentet er ikke 
reguleret de sidste år, og jeg håber I fortsat vil støtte op om forsamlingshuset. Indtægterne fra 
kontingentet er et vigtigt fundament for husets drift ikke mindst i en tid, hvor vi oplever en lidt 
vigende udlejning.  
Som omtalt sidste år på dette sted kan det være vanskeligt at rekruttere nye medlemmer til 
bestyrelsen. Derimod er det ikke svært, at få folk til at hjælpe med en konkret opgave. Derfor har 
vi diskuteret, om vi kunne organisere arbejdet omkring forsamlingshuset anderledes specielt med 
henblik på at uddelegere en del af de praktiske opgaver. I den forbindelse fremlagde bestyrelsen 
på generalforsamlingen et forslag om at nedsætte nogle arbejdsgrupper, der skal stå for nogle af 
de praktiske gøremål. Forslaget fik stor opbakning, og vi er i gang med at nedsætte grupper til 
følgende områder: Bagning til arrangementer, udvendig vedligeholdelse af huset, vedligeholdelse 
af arealerne omkring huset og vinduespudsning. Til grupperne er der tilknyttet et medlem fra 
bestyrelsen som kontaktperson. Det er hensigten, at grupperne efter aftale med kontaktpersonen 
selv tilrettelægger arbejdet, og at der løbende kan ske udskiftning af gruppemedlemmer. Der kan 
ligeledes dannes nye grupper efter behov. Vi har på generalforsamlingen lavet en liste med navne 
på frivillige hjælpere, og håber der er flere, der har lyst til at give en hjælpende hånd. Det er 



vigtigt, at der hele tiden er folk på ” venteliste”, så vi løbende kan supplere grupperne. 
Interesserede kan kontakte bestyrelsen. 
Jeg vil gerne reklamere lidt for vores hjemmeside. Adressen kan ses på folderens forside. På siden 
kan I ud over indholdet af denne folder finde bl.a. vedtægter, udlejningskontrakt og data på huset. 
Som noget nyt kan man også se, hvornår huset er udlejet og tilmelde sig arrangementer. Vi 
tilbyder desuden en service, hvor man får en reminder pr. mail i god tid før tilmeldingsfristen på 
vores arrangementer. 
Har I ris, ros, forslag eller ideer er I meget velkommen til at sende en mail til bestyrelsen. 
Til slut vil jeg bede Jer om at orientere bestyrelsen, hvis der kommer nye beboere til området. Vi 
vil så byde dem velkommen med en invitation til en spiseaften. 
På bestyrelsens vegne 
Søren Friis 
 
2009 - Husets historie 
Strandby Forsamlingshus er et godt 110 år gammelt (1895) samlingspunkt for beboerne i Strandby 
og omegn. Der er ca. 90 husstande som betalende medlemmer. Rødderne går tilbage til det gamle 
bylaug. Vi har bevaret tingstedet - rundt om lindetræet. Ejerne af de oprindelige gårde i Strandby 
er på skift oldermand. 
Forsamlingshuset drives uden vært af en bestyrelse, og er således baseret på frivillig arbejdskraft.  
I gennemsnit udlejes huset ca. en gang om ugen, hovedsagelig som festlokale for folk fra 
lokalområdet. Desuden danner Forsamlingshuset rammen om vores egne arrangementer, der bl.a. 
består af spiseaftner, cykeltur og høstfest. 
Huset er løbende vedligeholdt og tilpasset tidens krav. I 2004 blev der foretaget en 
gennemgribende renovering af køkkenet, hvor bl.a. komfur, ovne og industriopvaskemaskinen 
blev udskiftet. 
Senest er toiletter, gange og den store sal malet, samtidig blev der opsat nyt akustikloft i salen.  
Huset fremstår dermed lyst, venligt og lige klar til at danne rammen om din fest.  
Hvis der måtte være spørgsmål, om Strandby Forsamlingshus eller om evt. medlemskab af 
foreningen, som denne hjemmeside ikke besvarer, er man velkommen til at kontakte et af 
bestyrelsesmedlemmerne. 
På bestyrelsens vegne 
Søren Friis 
Formand 


